
 

 

Dona Samfällighetsförening 
716444-3157 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 20230205 

Plats: Klubbhuset kl 17:00 – 18:30 

Närvarande: Lars-Inge Carlson, Mats Hagberg, Ljubi Nygren, Lars Lindebäck, Inger Lindqvist, Christer Jönsson, Birgitta 

och Gustaf Wikemark, Ellen Hjelmgren 

 

Dagordning 
 

Mötets öppnande 

 Lars-Inge förklarar mötet öppnat 

Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkänns 

Val av justeringsman 

 Mats Hagberg 

Genomgång av föregående protokoll 

Lars-Inge går igenom detta.  
Granitor är nu färdiga och några har också kommit i gång med laddning. Mer om detta under 
övrigt. 

  

Rapport från kassören – Resultat och budget 

Mats går igenom den aktuella balansräkningen och budgetförslag för 2023. 787056:- finns i 

kassan för tillfället. 

Inför årsmötet – Förslag från valberedningen 

Förrättning av val av funktionärer för 2 år. 
Sekreterare, Lars-Inge Carlson ställer upp för omval  
Ledamot/Garageområdesansvariga för NO, Lennart Isaksson på förslag 
Ledamot/Garageområdesansvariga för SV, Stefan Nohlblad på förslag 
Ledamot/Garageområdesansvariga för SO, Christer Jönsson på förslag 
Ledamot/Garageområdesansvariga för NV, Maria Lundbom/Morgan Karlsson på förslag 
 
Förrättning av val av funktionärer på 1 år 
Kassör, Mats Hagberg kan tänka sig att ställa upp på 1 år för att lämna över till en 
nästkommande då någon ny kassör inte gått att få fram 
2st lekplatskommitté, Ellen Hjelmgren och Jens Lind på förslag 
2st revisorer, Ljubi Nygren och Per-Gunnar Ahlström på förslag 
2st valberedare, Birgitta och Gustav Wikemark och Anneli Nilsson på förslag 

 

Inför årsmötet – Verksamhetsberättelse samt övrigt att diskutera. 

Lars-Inge tittar på verksamhetsberättelsen 

 



 

 

Datum för årsmötet. 

Beslutas till den 19 mars kl 17:00. 
 

Garageområden – rapport 

SV: Var man ska parkera eller ej är fortfarande ett problem trots att Lars har varit tydlig med 

vad som gäller.  

Bara 1 har efterfrågat fuktnätet till brevlådorna. 

NV: Klagomål har inkommit om blöt post men de kanske inte provat ovan nämnda plastnät. 

Det går lite fort när barnen cyklar på området ibland. Det kan vara bra om föräldrarna 

instruerar dom hur man bör cykla för att undvika olyckor, inte bara för en själv men man 

kanske krockar med gående.   

Datum för städdagar 

Förslag på 22, 29 april, 6 maj (vecka 16,17,18) och 23 september (vecka 38). Beslut tas på 1:a 

styrelsemöte efter årsmötet. 

Övriga frågor 

Städning av klubbhuset när man har aktiviteter där sköts dåligt. Mia Isaksson har erbjudit sig 

att sköta städningen då hon ändå får göra det i samband med att de har yoga där. Vi tar upp 

detta på 1:a styrelsemötet efter årsmötet. 

Vad har en garageansvarig för ansvar? Detta finns att läsa under 

http://www.donalysekil.se/organisation/styrelse/  

Styrelsen beslutar att laddning i vanligt uttag kostar för januari 5:-.  

Lars – Det är lite rörigt gällande avgift till till Skårebo. Detta beroende på att föreningen har 

rörligt avtal och priset vi betalar till Vattenfall blir satt först när månaden är slut.  

Styrelsen beslutar att laddavgift för mars blir 3:-/kWh. Styrelsen beslutar att sista maj är sista 

dagen för att ladda i garage via vanligt schuko-uttag. 

Styrelsen förordar att Lars fortsätter att titta på detta med ladd-lösningen under året för att 

se om vi kan lösa det på ett bättre sätt. 

 
Styrelsemötet avslutas och Lars-Inge tackar de deltagande för medverkan. 

 

Vid protokollet: ________________ Justeras: ________________  

 Lars-Inge Carlsson                 Mats Hagberg                   
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